
Záznam ze setkání VV a „rady starších“ LCC (22.–23 11. 2024, Krkonoše)  
Přítomni Jirka Pechar, Matouš Tilšer, Jolča Vašíčková, Petr Poupě, Michaela Srchová | Ondřej Mika, 
Lukáš Neužil, Emil Moravec, Jan Barák, Simona Baráková, Tonda Gotwald, Patrik Procházka, Jiří 
Tilšer 
 
1. Klubová grafická identita 
– Grafik Petr Bílý (autor loga Custodes) čeká na oslovení klubem – osloven v sobotu po telefonu 
– Petr Poupě se s Patrem Bílým sejde a posune vše dál. 
– Nastavení mantinelů, co vše bude grafik řešit: v této fázi necháme grafikovi „volné ruce”, po 
konzultyci s ním bude třeba stanovit barvy, zda upravovat loga týmů, jaké bude grafické sjednocení, 
společné prvky grafiky (písmo atd.). 
– LCC a MAH budou mít nezávislou grafiku – de facto potřebujeme dva grafické manuály 
– Schválená cena za grafické práce 100 000 Kč 
– Termín: do MAH tzn. do poloviny března (na členské schůzi Petr bude informovat o schůzce) 
 
2. Oprava povrchu 
Kvalita povrchu je špatná, Ondřej zažádá na MHMP o grant na nový koberec. 
 
3. Program členské schůze 17. 12. 2024, 19.00, malý sál 
1. Zpráva o činnosti VV a oddílu – Jiří Pechar. 
2. Zpráva o hospodaření – Ondřej Mika 
 
4. Práce manažera klubu 
Viz komentáře v samostatné příloze č. 1 (email od Tondy) 
– Přidávání článků a fotek na web: trenéři budou mít povinnost poslat stručné informace k akcím a 
zápasům, které pak budou přidány na web (administruje Tonda, eventuálně Ondřej) a následně šířeny 
přes sociální sítě (Facebook a Instagram – Matouš a Lukáš Kučera) 
– Administrace webu – je třeba doplňovat články články, aktualizovat nabídky fanshopu, aktualizovat 
informace o týmech/kategoriích. 
 
5. Náplň činnosti a povinnosti trenérů (viz příloha 2) 
 
6. Odměňování, bodový systém 
Bodový systém je zaveden a funguje, ale je potřeba o něm ještě více šířit povědomí – budeme znovu 
informovat členy, trenéry na členské schůzi. 
Odměňování trenérů funguje. 
 
7. Vnímání rozporu – komunitní vs. sportovní zaměření klubu 
– Týmový duch na tréninkách je silnější u mladších kategorií. 
– Chceme vést členy k sounáležitosti s klubem a k odpovědnosti za jeho fungování a za stav areálu. 
Tzn. např. vést svěřence k úklidu atd 
– Jsou prospěšné výjezdy – teambuilding s mimolakrosovými aaktivitami. 
 
8. Definování/potvrzení pravidel placení příspěvků, popř osvobození od nich 
Nyní klub hradí sokolské příspěvky za trenéry, trenéři jsou osvobozeni od oddílových příspěvků. 
Členové, kteří nejsou aktivní sportovci by měli platit udržovací příspěvek na pokrytí nákladů na 
registrací (Sokol/svazy). Toto se upravuje: Klub platí sokolské příspěvky a osvobozuje od oddílových 
příspěvků kro mě trenérů také 
– členy VV LCC 
– členy VV, KK, DK, Komise pro ligu, komise pro rozhodčí ČŽL a ČSML 
VV si může vyžádat zprávy z činnosti těchto orgánů 
 
9. Provoz sokolovny a hřiště 
– Úklid v sokolovně – řeší se posílení úklidu 
– Uzamčení areálu – není asi žádoucí 
– Je třeba připravit a zveřejnit provozní řád na hřiště  
– Na údržbu areálu chceme pořádat brigády – je potřeba připravit práce a vybavení 
– Je žádoucí komunikovat se členy LCC jak se chovat ke hřišti a jak postupovat/reagovat, pokud na 
hřišti/na tribuně vidí někoho, kdo tam dělá nepravosti 
 



10. Přípravka – Simona 
– Chceme přípravku začlenit do struktury Sokola/LCC. Současný statut je nepřehledný a zavdává 
příležitost ke spekulacím. 
– Členové budou platit standardní Sokolské příspěvky (1700 Kč/pololetí), o oddílových příspěvkách 
LCC bude rozhodnuto. Ondřej navrhne rozpočet. 
– Začlenění proběhne od září 2025 
 
11. Komunikace s rodiči 
– Máme zájem, aby rodiče byli součástí komuity a budeme rádi za jejich podporu. 
– Vytvoříme “manuál”, jak postupovat v případě zájmu rodičů o sponzorování, podpůrné aktivity a jak 
tyto aktivity koordinovat. Možná podpora: sponzorské dary, pomoc s vytvořením merche, provozování 
stánků s mlsy na lize… 
 
12. Program zakončení sezóny 19. 12. 2024 od 18 h 
– Brigáda na přípravu sálu od 16.30 
– Vstup do sokolovny pro hosty 30 minut před zahájením 
– Pohoštění po programu 
 
13. Fungování VV LCC 
– Činnost VV by měla být lépe vidět. 
– Vytvoření „náplně práce pro pozice v klubu”. 
– Zápisy z jednání VV posílat emailem, aby trenéři věděli o rozhodnutích VV 
– Je vhodné vytvořit psaná pravidla (směrnice) pro fungování oddílu: např. průběh soustředění, 
odpovědnosti trenérů, na něž bude možné odkázat. 
 
14. Ken Galluccio Cup – pořádání 
– 12.–14. 9. 2025, 2 radotínské hřiště + Lipence + záložní hřiště, turnaj pro 2x 12 týmů (muži/ženy 
– Zastřešují Ondřej a Simona 
– Bude sestaven organizační tým 
 
15. Organizace JBLL 
– Řeší se 
– Nabídneme možnost zapojení se rodičům za body pro jejich děti. 
 
16. Soustředění 
– Mělo by posloužit i jako místo, kde se sejde a utuží kolektiv trenérů  
– Je vhodné, aby se trenéři v rámci možností sešli na shrnutí dne, aby komunikovali. Aby bylo jedno 
místo, kde se trenérský tým bude setkávat. 
– Zvážit a prověříme možnost možnost dřívějšího příjezdu dětí na soustředění, v cca 14 h – urychlí se 
předání chatek, lze přidat první trénink odpoledne, aby se účastníci dříve adaptovali na režim 
soustředění. 
– Snídaně – zjistíme možnosti zvýšení množství a rozmanitosti snídaní. 
– Obědy, večeře – rádi bychom viděli a eventuálně konzultovali předem jídelníček 
– Návštěvy na soustředění (bývalí hráči atp.) – budeme chtít předem nahlášení dnů kvůli rezervaci 
chatek/stanu a jídla. 
– Meeting trenérů v pátek před soustředění – povinně alespoň jeden zástupce kategorie, budou 
probrána pravidla a fungování na soustředění. Soustředění je záhodno společně zahájit a ukončit. 
– Víkend s rodiči po soustředění – je třeba, aby se ho účastnili trenéři. Je to prostor pro budování 
komunity. Pokud to nebude možné, je na zvážení, zda tuto akci pořádat. Ke zvážení VV. 
 
Zapsala Jolana Vašíčková, učesal Ondřej Mika 



Příloha 1: Náplň práce manažera LCC 
 
Zpracoval Tonda Gottwald v roce 2020 pro záměr manažera LCC na plný úvazek. Manažer má ve 
skutečnosti menší úvazek a věnuje se zejména praktickému zajištění chodu oddílu. 
Komentáře vzešlé z diskuse 22.–23. 11. 2024 jsou doplněny modře. 
 
Ideový návrh rozvoje LCC 
Východiska: 
– nemáme soupeře, 
– nemáme dost peněz, 
– nemáme personál. 
  
Návrh řešení (práce pro manažera klubu): 
1. Zviditelníme klub mediálně (Uděláme nové, moderní, uživatelsky vstřícné weby LCC, MAH, FMC, 
Sokola; propojení s fb, instagram? Vnitřní struktura musí odpovídat požadavkům OV. Zajistíme jejich 
plnou aktualizaci a neustále je budeme plnit informacemi o činnosti klubu: pozvánky na zápasy, články 
po každém zápase každé kategorie doma i venku, články o další činnosti. 
 
Aktualizace se nadaří. Je třeba přimět trenéry, aby plnili povinnost zajistit články z ligy, turnajů atd. 
Sociální sítě – Instagram a facebook (Matouš Tilšer a Lukáš Kučera – chybí propojení Instagramu a 
fb. Je podstatné dodávat obsah na web a pak jen na sociálních sítích sdílet prolinky. 
 
1a. Opatříme si vlastní profesionální kameru a k ní obsluhu a budeme vysílat živě co největší 
množství zápasů, i dětských a juniorských, na Youtube kanálu LCC. 
V tuto chvíli se od záměru upouští. Výstupy, které mají propagovat klub, musí mít odpovídající kvalitu 
a nelze je dělat amatérsky. Máme-li zájem např. o videoreportáž z ligy, je třeba oslovit/najít někoho 
kdo řemeslo studuje, zabývá se tím (Tonda a Lukas). 
 
2. Necháme vytvořit graficky jednotný vzhled a styl klubu, tzv. corporate identity (Týká se to 
všech dresů všech kategorií a veškerého klubového oblečení, všech zavazadel a všech tisků a 
propagačních materiálů, zřídíme fanshop. Grafická propojenost musí být i s webem a fb.) Musí být 
takový, aby na něj byli všichni členové pyšní! 
Grafickou identitu klubu zajistí VV – na manažerovi bude nadále správa merche/fanshopu. 

 
3. Vytvoříme nové propagační materiály LCC a profesionální propagační filmový spot klubu – 
„reklamu“ na LCC. 
Petr Poupě – na základě schůzky s Petrem Bílým.  
 
4. Uděláme si pořádek uvnitř klubu (ustavíme funkci manažer/provozní – ten kromě zajištění výše 
uvedeného spravuje společný majetek klubu, vykonává funkci kustoda pro všechny kategorie, dozírá, 
aby areál a hlavně lakrosové hřiště byly v pořádku pro tréninky i zápasy. 
Majetek byl sepsán a je spravován.  
Opravy se průběžně řeší se správcem areálu, nekteré zajišťuje Tonda (např. opravy brankových sítí). 
Manažer by se neměl zabývat běžným úklidem. Základní úklid kolem hřiště a šatnách po tréninku po 
sobě musí zvládnout hráči. 
  
Když se podaří zrealizovat body 1.–3., budeme mít „produkt“, který můžeme začít nabízet 
potenciálním sponzorům (za provizi). Cest je mnoho. Začneme u rodičů našich dětí. Oslovil jsem je, 
vysvětlil záměr. Jednak mají motivaci k tomu pomoci a jednak můžou mít kontakty či profesionální 
zkušenosti, o které jsme se doposud nezajímali a nevěděli jsme o nich. Nabídky spolupráce jsou už 
nyní! Získáme-li prostředky, můžu/můžeme hledat soupeře mimo ČR a jezdit za nimi, ev. je můžeme 
motivovat, aby přijeli za námi (hlavně ženy) – zde počítám s významnou spoluprací Ondřeje. Můžeme 
založit nové dětské turnaje, hlavně pro děvčata. Můžeme poslat trenéry LCC na stáže do zahraničí. 
Pozn.: Samozřejmostí a nutnou podmínkou úspěchu je, že se výborně staráme o děti. 
Ohledně nových turnajů narážíme na termínové limity. Jako schůdný se jeví termín 21. a 22. 6. 2024 
pro juniorský turnaj kluků. 
Náplň práce – ve chvíli kdy bude „produkt“, můžeme oslovit sponzory i prostřednictvím rodičů. 
Je třeba sestavit jednoduchý „manuál“, jak eventuální nabídky od rodičů koordinovat a na koho rodiče 
nasměrovat („Chci koupit dětem baťohy.“ – „Skvělé, díky, domluví to s s Vámi xxx.“) a seznámit s 
postupy všechny trenéry.  



Požadavky na rozpočet: 
– vytvoření nových webových stránek externí firmou; cena se nedá přesně určit, odvíjí se od 
naprosto konkrétních požadavků popsaných objednatelem do nejmenšího detailu. Kvalifikovaný 
odhad od profi firem: 35 000–50 000 Kč;  
Web LCC je technicky hotov, web FMC je hotov, na webu AHM se pracuje. Zejména web LCC je třeba 
plnit obsahem. 
– profesionální kamera pro snímání zápasů s funkcí vysílat na internet i bez kabelového připojení; 
Koubík doporučuje výrobek GY-HM250E – ruční 4K/ Full HD kamera s pevným objektivem, HD-SDI, 
HDMI výstupem, záznam na SDXC/SDHC karty, streaming Wifi, 4G LTE, LAN; Je to ruční kompaktní 
kamera se záznamem v rozlišení až 4K (3840x2160). Má 4:2:2 záznam v 4K/30p and 4K/24p, 4K/60p 
HDMI výstup, funkci Zero Config, která poskytuje automatickou konfiguraci kamery na jeden klik, když 
se připojí do stejné sítě LAN jako ostatní kamery; s vylepšeným Tele-macro ostřením. Cena 65 290 
Kč; 
– stativ 20 000. Kč; 
– monitor 10 000 Kč; 
– odměna pro obsluhu kamery: 1000 Kč/zápas mužů, 2000 Kč/kolo NLŽL, JBLL, JLŽL (10x box, 6x 
field, 7x NLŽL, 4x JBLL, 5x JLŽL): 56 000 Kč; 
– profesionální filmový spot k propagaci LCC (cca 2 minuty): oficiální cena do 20 000 Kč, ale bylo 
by to méně, protože můžeme využít upoutávkový spot k výstavě LCC 40. 
 
Co obnáší "správa společného majetku klubu" 
Oddílová výstroj a výzbroj a další majetek: 
– dát inventárně do pořádku veškerý materiál klubu: sportovní cvičební pomůcky, přenosná 
brankoviště, míče, chrániče, rukavice, helmy, brýle, vybavení pro brankáře, lakrosky, násady atd. atd., 
aby bylo jasné, kolik je čeho a kde přesně to lze najít – zajistit dostatek úložných prostor; z evidence 
věcí k půjčení a z požadavků trenérů pak vyplyne, co je potřeba doplnit – a zajistit toto doplnění, aby 
nabídka byla kompletní; 
– vytřídit a jasně oddělit nové věci určené k prodeji od erárních určených k půjčení; aktivně nové věci 
nabízet; výhledově vytvořit na webu LCC interní e-shop; 
– organizovat půjčování erárních věcí (půjčovat, vybírat vratné zálohy, vést evidenci…); 
– dát do pořádku stávající úložné prostory a nechat vytvořit nové, tak aby měla každá kategorie svůj – 
svou skříň na běžné věci potřebné k tréninku a na svoje dresy; 
Majetek byl inventarizován (viz zde) a začala se využívat bouda. Sdílení věcí ale nefunguje úplně 
dobře. Je třeba dbát na vracení pomůcek na příslušné místo. Některé pomůcky musí mít každá 
kategorie vlastní (typicky míče).  
Zajistíme skříň pro každou kategorii  
– vytvořit příruční lékárničku pro každou kategorii; 
Lékárničky byly zavedeny, ale trenéři se o ně musejí alespň mnimálně starat: hlavně hlásit, co je třeba 
doplnit.  
 
Manažer LCC se kromě výše uvedeného stará o klubové auto – koordinace používání a pronájmů, 
údržba. 
  
Hřiště a přilehlý areál: 
– ohlídat, aby byl v pořádku, a zajistit včas potřebné opravy (sedačky na tribunách, odpadkové koše, 
mantinely a plexiskla na nich, skla, sítě, branky, sítě v brankách, koberec, osvětlení, výsledková 
tabule); 
– udržet přijatelné prostředí v šatnách (žádné zapomenuté věci, staré nepotřebné chrániče, volně 
ložené erární věci, lahve atd.); 
– udržovat v použitelném stavu přístrojové vybavení (PC, tiskárnu, wi-fi, projektor, pípu atd. atd.). 
Viz propozice trenéři (úklid jasně řečeno) 
 
Spolupráce se správcem funguje, ale je třeba být aktivní a správce úkolovat.  
Veškeré podněty k Sokolu na opravy a údržbu směřovat na Ondřeje, který správce zaúkoluje. 
Je dojednána paní na rutinní úklid WC a sprch, ladí se četnost úklidu. 
 
Požadavky na Ondřeje: 
– vytvořit návrh rozpočtu LCC podle podkladů VV; 
– podávat VV pravidelnou zprávu o stavu financí LCC  



Optimální by bylo čtvrtletně, vyúčtování jednotlivých akcí ad hoc na vyžádání, roční zpráva na členské 
schůzi. 
– podávat VV pravidelnou zprávu o výběru členských příspěvků – informovat včas příslušného 
trenéra/trenérku, kdo z hráčů má zákaz startu, protože dluží; 
– urgovat dlužníky; 
– udržovat v aktuální stavu databázi členů se všemi kontakty; 
– informovat VV o podávání grantů – na konci roku plán, pak průběh řízení, výsledky; 
– neprodleně, tedy v co nejkratším čase, po skončení akce LCC (výjezdy, turnaje) podat VV 
vyúčtování; 
– podle podkladů VV, potažmo šéftrenérů, zajistit výplaty odměn trenérům; 
– vést kalendář všech lakrosových akcí, jichž se týmy klubu účastní; vyžaduje to úzkou spolupráci s 
trenéry – měli by mít povinnost o všech akcích v předstihu Ondřeje informovat; 
– administrovat web Sokola a spoluadministrovat weby klubu (LCC, MAH, FMC). 


